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شهرام شکوهی: من معتاد نیستم!

شهروند| شــهرام شــکوهی بــه حواشی و 
شــایعات ایجادشــده درباره اعتیادش واکنش 
نشــان داد و ادعا کرد: 200 میلیون تومان نقد به 
شخصی که ثابت کند او اعتیاد دارد، خواهد داد!  
شهرام شکوهی که درچند وقت اخیر به  واسطه 
لغو کنسرت  و بستری شدنش با هجوم شایعات 
مختلفی مواجه بوده؛ گفت: شاید رنگ پوستم به 
خاطر جنوبی بودنم تیره تر از دیگران باشد، اما این 
دلیلی برای اعتیادم نیست و هیچ موادی مصرف 
نمی کنم«. این نخستین واکنش شهرام شکوهی 
به شایعات پیرامونش نیست و او چند روز پیش 
هم انجام 18 عمل جراحی زیبایی روی صورتش 

را شایعه نامیده بود.

داد
روی

دریا فرج پور| این روزها یک زوج جوان تلویزیون را قرق کرده اند. 
زوج جوان سریال پرحاشیه پدر را می گویم: ریحانه پارسا و سینا مهراد 
یا همان سینا سهیلی خودمان که سنت معروفیت در خانواده سهیلی 
را ادامه داده؛ و البته دوســت ندارد درباره دلیــل انتخاب نام هنری 
برای خود حرف بزند.  سینا مهراد و ریحانه پارسا بی شک مهمترین 
ستارگان این روزهای تلویزیون هستند. به خصوص سینای 27ساله 
سریال پدر؛ ســریالی که بعد از آن موج حواشی روزهای اول در حال 
حاضر بدل شده به پربیننده ترین سریال تلویزیون، در نقش یک جوان 
محجوب مذهبی که درگیر عاشقانه ای آتشین می شود، نگاه ها را به 
خود جلب کرده؛ و در کوتاه زمانی پس از ورود به عرصه پرخطر سینما 
توانسته تبدیل شــود به عکس یک روزنامه ها و هفته نامه هایی که 

گوشه چشمی هم به سینما و تلویزیون دارند.
همای سعادت

ورود سینا مهراد به دنیای بازیگری یک داستان شاه پریانی جذاب 
است: جوانی که یک روز همای سعادت بر شانه اش می نشیند و او را 

وارد قصر پادشاه می کند...
بله؛ داستان صعود ناگهانی سینا مهراد چیزی در مایه های این 
داستان است. خود سینا داســتان را چنین تعریف می کند: باید از 
این جا آغاز کنم که زندگی من در ســینما شکل گرفته. زندگی در 
خانه ای که پدر یک کارگردان سرشناس است، بجز این هم نمی تواند 
باشد. از چهارســالگی جلوی دوربین بوده ام؛ در فیلم مردی شبیه 
باران.البته بعدها به دلیل تحصیل چند سال از سینما و بازیگری دور 

افتادم، تا اواخر دهه80 که بازگشتم به دنیای تئاتر. در همان روزها 
هم شروع کردم به سرزدن به دفاتر سینمایی و عکس و تست دادن.

نام مستعار
اینکه فرزند سعید سهیلی مثل جوانان معمولی در دفاتر سینمایی 
عکس و تست داده باشد، اتفاق عجیبی است. اما سینا مهراد اصرار 
دارد که هیچ گاه نخواسته از رانت پدر و برادرش استفاده کند. سینا 
مهراد می گوید: من در این کار پله پله بالا آمده ام. از تســت دادن تا 
نقش گرفتن. از نقش کوتاه تا نقش اصلی. شاید به این دلیل باشد 
که سینا  ازنام مستعار استفاده کرده؛ که البته   سینا سهیلی درباره 
این قضیه حرف نمی زند و حتی نمی خواهد تکذیب هم بکند. او انگار 
نمی خواهد شیرینی توجهی که به نقشش شده است را با بحث های 
حاشیه ای بی مزه کند. برای همین هم می گوید: این سوالی نیست 
که فقط شما یا افراد انگشت شماری پرسیده باشند. از همان روز که 
سریال پدر شروع شد و نقش من هم دیده شد، این سوال را خیلی ها 
پرســیده اند و من نیز به همه گفته ام که ترجیــح می دهم در این 
روزهای پخش سریال بیشتر در مورد سریال پدر صحبت کنیم، نه 
درباره پدرم. امیدوارم در آینده فرصتی دست دهد و درباره انتخاب 

نام سینا مهراد هم با هم حرف بزنیم.
حس ششم

شاید این روزها خیلی ها از سینا پرسیده باشند که چه شد در این 
نقش چنین سریع و خوب دیده شدی؟ سینا پاسخ این سوال را از 
انتخاب شدنش آغاز می کند: انتخاب من این جوری بود که ظاهرا 

آقای عنقا بازی من را در ســریال سایه بان پسندیده بود و بنابراین 
برای این کار صدایم کردند.

اما آیا سینا از ابتدا می دانست که این سریال موفق خواهد شد؟ او 
می گوید: خب هیچ کاری را که با این قطعیت نمی توان گفت موفق 
خواهد شد یا نه. اما به  هرحال از زمان ساخت سریال می شد حدس 
زد که پدر دیده خواهد شد، اما اینکه بیایم و بگویم که می دانستم 
تا این حد همه گیر خواهد شد، خداییش نه. یک جایی هم گفته ام 
که حتی فکر می کنم خود آقایــان عنقا و توفیقی هم توقع چنین 

فیدبکی را نداشتند. 
سینا دلیل این موفقیت را در چه می داند؟ آیا حواشی 
فراوان ایجادشده می توانند باعث این حد از دیده شدن 

شوند؟
به  هرحال کاری که تا این حد دیده می شــود، قطعا یک چیزی 
دارد. بی این  نمی توان موفق شــد. حاشیه هم شــاید تا حدی به 
دیده شدن کار کمک کند، اما یک کار داغون را نمی تواند تبدیل به 
یک سریال محبوب کند. می دانید؛ به  اعتقاد من، حواشی این سریال 
در زمان مناســبی رخ داد و خیلی ها را پای تماشای کار کشاند، اما 
اینکه حالا که حواشی تمام شده اند، اما آن تماشاگران هنوز پای کار 
مانده اند؛ یعنی که موفقیت سریال پدر فقط به  دلیل حواشی نبوده 

است.
سینا مهراد جدید

بی شک زندگی سینا مهراد بعد از پخش پدر تغییر کرده است. 
خود این بازیگر جوان این تغییر را چنین توضیح می دهد:   به  هرحال 
تلویزیون است دیگر. ناگهان می بینی توی چشم همه هستی و همه 
دارند درباره کارت حرف می زنند. این اتفاق برای من هم افتاد. شاید 
واضح ترین تغییر را در تعداد مخاطبان اینستاگرامی ام دیدم که در 

آخرین پست  12 هزار پیام اضافه شده بود.
   در تعداد پیشنهادهای کار چه؟

خب، این هم طبیعی اســت. اما این را از ته دل می گویم که اصلا 
درباره چند پیشنهادی که شــده، فکر نکرده ام. حقیقتش ترجیح 
می دهم بعد از سریال پدر و توجه به فیدبک های سریال بتوانم یک 

تصمیم درست و منطقی برای کار بعدی ام بگیرم.
   کار در تلویزیون را ادامه خواهید داد یا تصمیم دارید 

سراغ سینما بروید؟
خب، از این رو که سینما را بیشتر از تلویزیون دوست دارم؛ و نیز 
این واقعیت که کارهای درجه یک تلویزیون کم شــمارند، شاید با 
وسواس بیشتری انتخاب کنم، اما قطعا اگر کار خوب پیشنهاد شود، 

قبول خواهم کرد.
   پس نمی گویید خداحافظ تلویزیون؟

نه.

شهرت، حاشیه های سینما و تلویزیون، رابطه خانوادگی و آینده بازیگری در گفت وگو با سینا مهراد، جوان تازه گل کرده سریال »پدر«

ژن خوبی که از رانت پدرش استفاده نکرد

گپی با قاضی   زن ایرانی در مسابقات کشتی مردان!
مریم ارم آبادی در گفت وگو با »شهروند« می گوید خارجی ها از حضور زنان ایرانی کنار تشک کشتی تعجب کرده بودند!

 ابهام هایی عجیب درباره مصدومیت بدموقع 
دختر نابغه تکواندو

چه کسی کیمیا را کُشت؟

شهروند| بی دقتــی و کم تجربگی خودش یا فشار 
فدراسیون و برخی منتقدان؛ کدام یک باعث رخ دادن 
یک اتفاق ناگوار برای دختر تاریخ ساز تکواندوی ایران 
در آستانه یکی از بزرگترین اتفاقات زندگی اش شد؟ 
همان اوایل تمرین و بعد از حرکات کششی، در حال 
مرور تکنیک ها، کیمیا علیزاده تعادلش را از دســت 
داد و پایش پیچ خورد. همــه از صدای بلند جیغ این 
دختر 20 ســاله شوکه شدند. ملی پوشــان و مربیان 
اینگونه لحظه مصدومیت تلخ کیمیا علیزاده و پارگی 
رباط صلیبی او در فاصله کمتر از 2 هفته تا بازی های 
آســیایی را روایت می کنند.  برخی از اطرافیان کیمیا 
 علیزاده می گویند او در تورنمنتی که چند هفته قبل در 
کره جنوبی برگزار شد و نتیجه خوبی هم برایش در پی 
نداشت، دچار مصدومیت شده بود و کسی به آن توجه 
نکرد تا اینکه چنین اتفاقی رخ داد. این صحبت ها اما از 
سوی مسئولان فدراسیون تکواندو رد می شود و نایب 
رئیس فدراسیون از آمادگی بالای کیمیا تا روز قبل از 

مصدومیت خبر داده است. 
خودش خواست زود برگردد یا...؟

موضوعی که اکثر کارشناســان احتمال آن را بالا 
می دانند و دلیل اصلی چنین مصدومیت شدیدی در 
آستانه بازی های آســیایی عنوان می کنند؛ بازگشت 
زودهنگام او به میادین بعد از جراحی سال گذشته اش 
است. کیمیا علیزاده که در مسابقات جهانی سال 2017 
به مدال نقره رسید، بعد از بازگشت به تهران مستقیما به 
بیمارستان رفت و بعد از ترخیص اعلام کرد می خواهد 
مدتی از ورزش دور باشد و به درمان مصدومیت های 
کهنه خود بپردازد. این اظهارات حضور دختر تاریخ ساز 
تکواندو در بازی های آســیایی را به ابهام فرو برد اما او 
حتی زودتر از موعد مقرر به شیاپچانگ بازگشت. در این 
چند ماه همه از انگیزه و جسارت کیمیا تمجید کردند 
اما حالا منتقدان می گویند چرا فدراســیون او را برای 
بازگشت زودهنگام تحت فشــار قرار داده است. زهرا 
سروی، نایب رئیس فدراسیون به »شهروند« در این باره 
می گوید: »سلامت ورزشکار برای ما از هر چیزی مهمتر 
است. درباره کیمیا ما حتی مخالف بازگشت زودهنگام 
او بودیم اما وقتــی نامه دکتر جــراح و فیزیوتراپ را 
دیدیم، اجازه تمریــن دادیم.« کیمیا علیزاده به گفته 
پزشکان بعد از جراحی باید یک ســال دور از تکواندو 
باشــد اما این بار قطعا با احتیاط بیشتری برمی گردد. 
البته برخی نگران هستند که رویای کیمیا خیلی زود 

ببــازد،  دختــری که می توانــد در المپیک رنگ 
2020 برنزش را تبدیل به طلا 
کند. وزیر ورزش و کمیته 
ملی المپیــک از حمایت 
کامل خود بــرای درمان 
پای مصــدوم این 
دختر 20 ســاله 
سخن گفتند اما 
به  بازگشت  آیا 
اوج برای کیمیا 

شدنی است؟!

هیجان انگیز

شهروند|  امیر تتلو که در چند وقت اخیر در پســت های اینستاگرامی خود مدام به کنسرت بیست هزار 
نفره اش که قرار بود در ترکیه برگزار شود، می نازید، این روز ها حال و روز خوشی ندارد. این خواننده زیرزمینی 
که تلویحا از این کنســرت به  عنوان آغازگر فعالیتش در مارکت موسیقی ایرانی خارج از کشور نام می برد، به 
یک باره کنسرتش را لغو کرد. امیر تتلو که در اینستاگرام از برنامه های متنوع اجرایش سخن می گفت، دلیل لغو 
کنسرتش را بی کفایتی تهیه کننده اش اعلام کرده؛ اما شنیده می شود  واقعیت چیز دیگری است. ظاهرا عدم 

استقبال ایرانیان از پیش فروش بلیت های کنسرت تتلو باعث شده کنسرت برگزار نشود.

امیر تتلو در 
ترکیه هم 
موفق نشد!

علیزاده:  حســین 
تعــداد خوانندگان زن 
که موســیقی ایرانی را 
باکیفیــت خــوب اجرا 
آقایــان  از  می کننــد 
بیشتر است، منتها چون امکان حضور روی 
صحنه برایشــان نیســت، صحنه به دست 
آقایان ســپرده شده اســت. موسیقی جزو 
مقدسات من اســت و تن به این کار نخواهم 
داد و در جشــنواره ای که بخــش زنان را از 
مردان تفکیک کند، حضور نخواهم داشت. 

 مسعود فروتن: سر 
چهارراه پارک وی پشت 
ترافیک بودم که جوان 
سی دی فروشی به من 
گفت خجالــت بکش و 
جلــوی ازدواج جوان ها را نگیــر. به خاطر 
نقش ناصر در ســریال پدر، فحش خوردم و 
خیلی ها به من گفتند چــرا نقش یک آدم 

بدجنس را بازی کرده ام.

 وینفرد شــفر: این 
تفاوت ما و تراکتورسازی 
اســت که آنها بازیکنان 
بزرگی را با پرداخت دلار 
جذب کرده اند، ولی من 
باید با جوان ها کار کنم. البته من کار کردن با 
جوان ها را دوســت دارم ولی باید قبول کنیم 

این کار زمان می خواهد.

 برانکو ایوانکوویچ: 
بابت شروع خوبی که در 
داشــتیم،  لیــگ 
ولی  هستیم  خوشحال 
این تازه اول ماجراست. 
هنوز اتفاقــی نیفتاده و بازی هــا و حوادث 
زیادی را در پیش داریــم. نتایج گوناگونی 
رقم خــورد که بایــد ما را به هــدف اصلی 
برســاند. ما دنبال نتایج خــوب و بازی های 
زیبا هســتیم و طبعا انتظــار داریم تیم در 

هفته های آینده آماده تر باشد. 

کیهانی:  مجیــد   
کســانی را در فهرست 
بازی های  بــه  اعــزام 
آســیایی قرار دادیم که 
یا مدالشان قطعی است 
یا شــرایط لازم برای جنگیدن در مســیر 
رســیدن به مــدال را دارند. مگر می شــود 
ورزشکار شایســته را کنار بگذاریم؟ از میان 
ملی پوشــان دوومیدانی احســان حدادی 
شایستگی پرچمداری کاروان ایران را دارد. 

ره
چه

  از اتفاقات امیدوار کننده اخیر برایمان بگویید 
که درنهایت منجر به اخذ درجه بین المللی توسط ۴ 

داور زن ایرانی شد؟
اول از همــه در داخل کشــور کلاس هــای مختلف را 
گذراندیم که شاید بیش از ۱۰۰ نفر شرکت کننده داشت. 
در اســتاژ داوری کشتی کلاسیک قبول شدیم و سپس با 
زحماتی که آقای خادم کشیدند و برای این که نشان دهیم 
هیچ محدودیتی وجود ندارد، با برنامه ریزی فدراســیون 
توانستیم به مجارستان برویم و درجه داوری بین المللی را 
هم کسب کنیم. واقعا ما ۴ نفر هم در این مدت شاید بیش از 

حد توانمان زحمت کشیدیم.
  وقتی به مجارستان رفتید، برای داوران خارجی 

دیدن شما جالب نبود؟
البته مــن قبلا در مســابقات بین المللــی گراپلینگ 
قضاوت کرده بودم، اما این نخستین بار بود که در کشتی 
آزاد و فرنگی، داور زن به خارج از ایران اعزام می شد. شاید 
خارجی ها فکرش را هــم نمی کردنــد داوران زن ایرانی 
بتوانند کشتی قضاوت کنند. نگاه ها همه سوالی بود که ما 
اصلا آن جا چه کار می کنیم. خدا را شکر با توجه به این که 
به زبان انگلیسی مسلط بودیم، توانســتیم کلاس ها را با 
موفقیت در مجارستان پشت سر بگذاریم. آزمون عملی ما 
هم در رقابت های قهرمانی نونهالان اروپا بود که با عملکرد 
خوبمان باعث شدیم در خیلی از اوزان مسابقات نیمه نهایی 
و فینال را سوت بزنیم. به آقای امامی و خانم پناهی زاده که 
مســئولان ایرانی حاضر در مجارستان بودند، گفته بودند 

عملکرد ما بیش از حد تصور بوده است.
  و برای نخســتین بار قضــاوت داوران زن در 

رقابت های پسران در داخل ایران!
بله، ما منتظر شدیم جواب آزمون های ما از سوی اتحادیه 
جهانی بیاید. خدا را شــکر هر ۴ نفر ما با نمرات بالا قبول 

شدیم. بلافاصله در مسابقات قهرمانی نونهالان قهرمانی 
آســیا در کرج هم قضاوت کردیم. حضورمان در ســالن 
باعث شد خیلی ها تعجب کنند، حتی داوران مرد هم فکر 
نمی کردند ما قاضی مســابقات باشیم. پالس های خیلی 

مثبتی گرفتیم و از این بابت خدا را شکر می کنم.
  پس کسی نبود که از این اتفاق ناراحت باشد؟

البته که این دســته افراد هم هســتند. این سومین 
باری بود که به سالن برگزاری مسابقات کشتی پسران 
می رفتم. دفعات قبلی هم رفتارها متفاوت بود و برخی 
مقابل ما قرار گرفتند و گفتند کشتی، رشته ای مردانه 
اســت! در این مدت حرف های منفی هم زیاد شنیدیم؛ 
اگرچه برخی هــم به ما دلگرمی دادنــد. مدیون هر دو 
قشر هم هستیم، چه آنهایی که مسخره و اذیت کردند 
و چه آنهایی که تشــویق مان کردند. هر دو گروه باعث 
شدند محکم تر و مصمم تر از قبل عمل کنیم. ما نشان 

دادیم برای موفقیت در کشــتی حتما لازم نیست یک 
کشتی گیر چغر باشی!

  قرار است از این پس هم در مسابقات مردان از 
شما استفاده شود؟

ما در مســابقات قهرمانی اروپا به عنوان داور وسط هم 
قضاوت کردیم، اما در کرج فقــط قاضی بودیم. صحبتی 
درباره قضاوت در رده های بالاتر در بخش مردان نشده، اما 
در کشتی کلاسیک که نخستین مسابقه بین المللی آن در 
شهریورماه برگزار می شود، من حضور دارم. درواقع هدف 
اصلی، عملکرد موفق داوران زن در کشتی کلاسیک زنان 
بوده که باعث شــده دیگر حسرت کشتی گیر شدن بر دل 
دختران نماند. در مجموع خوشــحالم که مورد توجه قرار 
گرفتیم، چون این یک ســکوی پرتاب برای کشتی زنان 
بود. همین حــالا در صفحات مجازی خیلی ها به من پیام 

می دهند که چطور باید به داوری کشتی ورود کنند.

شهروند| اخذ درجه بین المللی داوری کشــتی توسط 4 زن ایرانی برای 
نخستین بار؛ اتفاق ویژه ای در تاریخ این رشــته به حساب می آید. این 
داوران زن بعد از قضاوت در مسابقات قهرمانی نونهالان اروپا، اواخر هفته 
گذشته در کرج رقابت های نونهالان قهرمانی آسیا را در بخش پسران و در 

رشته های آزاد و فرنگی قضاوت کردند. به همین بهانه با مریم ارم آبادی، 
یکی از همین داوران که سرپرستی داوری زنان را در فدراسیون کشتی 
برعهده دارد، همکلام شــدیم. در ادامه گفت وگوی »شهروند« با مریم 

ارم آبادی را می خوانید: 
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یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـای 
سـکونت خود )مثـا پارک ها 
یـا سـوله ها( را بـرای مواقـع 

کنیـد. شناسـایی  بحرانـی 

فوتبالیست ها 30 سالگی سرباز می شوند!

کی روش درباره در اختیار داشــتن بازیکنان سرباز 
تیم ملی اولتیماتــوم داد؛ وزیر ورزش بــرای 7 تن از 
ملی پوشان درخواست معافیت کرد، اما در گام نخست 
این موضوع با مخالفت ستادکل نیروهای مسلح مواجه 
شد. با این حال، سردار کمالی دیروز خبر خوشی را به 
سربازان فوتبال، والیبال و بسکتبال داد:   »ورزشکاران 
تیم های ملی تا 30 سالگی و ورزشکاران تیم های لیگ 
برتری تا 28 سالگی می توانند خدمت وظیفه خود را 
به تاخیر انداخته و دچار غیبت نشوند.« بدین ترتیب 
ورزشکاران این 3رشته به ویژه فوتبالی ها که تا به حال 
شدیدا درگیر خدمت بودند، خیالشان تا حدودی راحت 

شد و کی روش هم به خواسته اش رسید.
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